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@minvws.nl]

Sent. Tue 1/12/2021 8:50:22 PM
Subject: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Received: Tue 1/12/2021 8:50:22 PM

Dank, wil je nog wel het vergaderverzoek doorsturen

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:IEEBEY 5)BEEviv o>
Datum: dinsdag 12 jan. 2021 3:59 PM

Aan: IREEECINNNRED), <IEREENN oinvvisol
Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Aan de stuurgroep nemen MT leden deel van de directies LZ, Z, CZ, PZo, MEVA, JEUGD, DMO, W1Z, DCO en FEZ.

Nog even kort wat de stuurgroep inhoudt; de stuurgroep corona is dienstbaar aan het crisisproces, houdt het overzicht over de

zorgdomeinen heen, zorgt dat de verschillen die er zijn tussen de domeinen ook uitlegbaar zijn, en is op onderdelen

besluitvormend. In welke gevallen dat is, is niet vooraf met een schaartje te knippen. Idealiter vindt besluitvorming over

financiéle regelingen irt corona in de stuurgroep plaats, maar soms is dat niet haalbaar of logisch omdat:

i het omwille van de snelheid nodig is om zaken direct aan de DG voor te leggen; in die gevallen wil de stuurgroep geen

drempel vormen

2. het soms logischer is om besluitvorming in een ander bestuurlijk gremium te beleggen (zoals bij de stuurgroep IC

bedden)

De stuurgroep is wekelijks op donderdag van 8.30 tot 9.30.

Groet,

ver:INEXECNCRE). EEE ins i>

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:45

Aan: BEE © SEIinv n>
Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Dat is prima, doe maar gelijk aan het begin inderdaad. Wie zitten er allemaal in de stuurgroep?

Groeten

)
EEN

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Isi|
= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:20
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Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Hi ERLE

Zou je aan mij kunnen laten weten of je deze donderdag aanwezig kan zijn bij de stuurgroep (8.30-9.30)?
Dan stuur ik de webex link en zet ik je op de agenda (kan eerste agendapunt van maken, dan kan je snel ook weer uitloggen als

je dat zou willen).
Alvast dank!

Groet,

van: EXE] HED. REI < minowsnl

Verzonden: maandag 11 januari 2021 18:24

Aan: 5.1.2e
A minvws.nl>

cc: EAR 5.1.2e
§ ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Tor | SEER We vergaderen op donderdagochtend van 8.30-9.30, zou je deze donderdag kunnen?

ore IEE
VHDrr— Lymm 2021 18:23

aan: ESET) EEE EEE minvws.ni>
Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

[¥)

Beetje late reactie maar ik vertel er graag over als het nog nodig is.

Groeten

Ministerie van Volksgezondheid Rnn en Sport| Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
:

EE.
= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Van: BE. B < minvws.nl>

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 10:35

3 I. 1. .@B minvws.nl>; , IE. (BARA)

7 , ERA.
A. @minvws.nl>; LE )

Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

» HED
Ik miste je al, maar goed dat je er nog even op terug komt. Ik heb 4 punten en zet de betreffende MT leden er meteen even bij,
dat scheelt weer:

1. Uit het 4 kantsoverleg (met VWS, ZN, NZa en ZiNL) kwam de opmerking naar voren dat fysio’s en tandartsen

zich mogelijk gaan roeren, omdat ze toch veel klandizie zien verdwijnen, ook al kunnen ze doorbehandelen. En dat daar,
neem ik aan, dan ook weer regelingen voor zouden moeten komen. Geloof niet dat ZN daarom zat te springen, maar ze

hadden wel de vraag of we, als er signalen zijn, deze door kunnen geven aan ZN. Als het zo is, kanje dat via

EElaten lopen.
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2. IEE c- stuurgroep is erg geinteresseerd in gedoe rond de IC subsidie regeling. Ik heb eea kort uitgelegd (incl
couleure locale) en aangegeven dat het misschien niet gek is als jij de stuurgroep daar binnenkort eens kort over

bijpraat. Ik laat even aan jou wat een goed moment is (we vergaderen op donderdagochtend). Kan evt ook

therapeutisch werken ;-)
3. JEEZik begreep tijdens de kerstvakantie dat er tussen ZN en ZBC's toch wordt gesproken over de gevolgen van de

tweede golf: kan via lokale afspraken, via de ziekenhuizen (bij inzet personeel) of toch een generieke regeling. Weet niet

wat het wordt en we gaan er ook niet direct over, mazar wel goed om op aangehaakt te zijn. Weet jij hier meer van?

4, dNGGZ heeft samen met VNG onderstaand statement uitgebracht inzake de jeugdggz. Kem is: crisiszorg
neemt enorm toe bij jeugdigen en daar is geen geld voor. Zouden ze graag in de meerkostenregeling brengen. Wat ons

betreft is dit niet logisch, want geen directe coronagerelateerde kosten. Wel een contracteringsprobleem (mogelijk).

Vraag aan jou: het onderzoek was breder: is een soortgelijke vraag ook in de curatieve GGZ opgekomen?

INE
Statement:

Vandaag, 24 december, is overleg geweest tussen o0.a. de Nederlandse ggz, de VNG, VWS, de Inspectie n.a.v. een uitvraag van

de Nederlandse ggz. De uitvraag van de Nederlandse ggz laat zien dat er een forse stijging van het aantal crisismeldingen bij
jeugdggz-instellingen is. Instellingen meldden in vergelijking met vorig jaar een stijging van 30-60%. Waarbij de grootste

problemen te zien zijn in de Randstad, West-Brabant en het costen van het land. Opvallend was de toename bij kinderen en

jongeren met ernstige eetstoornissen en suicidaliteit. Deze toename van de vraag in combinatie met een toename van de

complexiteit van hulpvraag hangt samen met corona en het wegvallen van structuur en perspectief. Ook de Inspectie herkent

deze zorgelijke signalen.
Om jongeren de benodigde acute zorg te bieden moeten ggz-instellingen kunnen doen wat nodig is en de capaciteit en personele
inzet kunnen opschalen. Gemeenten hebben zorgplicht voor deze jongeren, budgetplafonds en administratieve vertragingen

mogen en zullen geen belemmering zijn om de bovenstaande groep de hulp te geven die nodig is. De corona-

meerkostenregeling biedt ruimte voor de benodigde opschaling met de inzet van meer opnamecapaciteit en personeel. Ggz-
instellingen kunnen contact opnemen met de grootste gemeente in hun regio (dat is accounthoudende regio) om de knelpunten
met onmiddellijke ingang weg te nemen, zodat professionals de ruimte krijgen de zorg te bieden die nodig is. Het gaat hierbij

bijvoorbeeld om knelpunten op zowel financieel als administratief gebied. Instellingen kunnen er vanuit gaan dat zorg die

geleverd moet worden, betaald wordt.

Begin januari gaan de Nederlandse ggz, de Vereniging Nederlandse gemeenten en VWS met elkaar in overleg over de financiéle

consequenties die volgen uit de inzet van de corona-gerelateerde meerkosten en in welke mate de in 2020 verstrekte vergoeding
passend is, of dat er meer nodig is.

Ook zal dan bekeken worden wat structureel nodig is om deze zorg te kunnen blijven leveren.

Volgende week woensdag vindt opnieuw overleg van bovengenoemde partijen plaats. Voor die tijd horen we graag uw signalen
als u niet goed in gesprek komt met uw accounthoudende regio, zodat benodigde vervolgacties besproken kunnen worden.

Dit bericht is opgesteld in afstemming tussen de Nederlandse ggz en de VNG.

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 09:36

Aan: [ECEEEEE CRETE (21) minvws.nl>

cC: EARL] EAE FREY BE: minvws.n|>

Onderwerp: RE: stuurgroep Corona 7 januari

Ha EER
Er ging wat mis vanochtend dus heb helaas eerste deel moeten missen. Maar ook daama helaas eea gemist omdat mn

verbinding haperde ®

BEE A ik nog iets moet doen laat vooral weten. 1k geloof dat ik op twee punten actie voorbij hoorde komen (ggz en

bezwaren IC regeling)?

Groet

5]

vor:HEEBEY (0) SESE inc
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 16:14

Aan: ECAC EERE, [p29] < 5.1.2e @ minvws.nl>; [EEA EB (AEE) < 5.1.2e 6 minvws.nl>; [EXER A

BR) < 5.1.2e Dminvws.nl>; BEEN |E. BEY (ERPEY) <BENP-EE @ minvws.nl>; EELS ak. (BEER) <BR IPI © minvws. nl>; , E.

( 5.1.2e ) $2 1.2e [G minvws.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e [@ minvws.nl>; 5.1.2e IE. ( 5.1.2e ) <] 5.1.2e a minvws.nl>;
CEPIERENES SERRTY) JERE CEFN BEYBEN (EXEDY) <BEAES © minvws.nl>; IEAESEN, BEY. (BEN)

<4 5.1.2e @ minvws.nl>; [ERE] | CRR-CE (ERFEL) <BR FCI minvws.nl>; ERE BE. 5.1.2e |] <BR @ minvws.nl>;
CRP RES,BER < 0 We] @ minvws.nl>; 5.1.2e BR 5.1.2e ) < 5.1.2e @ minvws.nl>;BE
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IGEE
@ minvws.nl>

@ minvws.nl>;

IER
Onderwerp: stuurgroep Corona 7 januari

Hi allen,

Morgenochtend de eerste stuurgroep van het nieuwe

jor
Iweer deelnemen vanuit PZo enEEN: de CZ plek

innemen verder sluit vanuit de Covid directie aan.

Bijgaand:

« Agenda
e  Actiepuntenlijst
¢ Nota minister meerkosten vaccinaties (versie zoals die uiteindelijk aan de minister is voorgelegd)
e Regeringsbrief over vaccinaties van afgelopen maandag, hieronder de relevante passage (minister heeft uiteindelijk niet het

advies uit de nota gevolgd):

Vergoeding kosten reistijd en borgen zorgcontinuiteit
Het kabinet vindt het van groot belang dat medewerkers in de zorg hun verantwoordelijkheid nemen en optimaal gebruik
maken van de vaccinatiecapaciteit die vanaf 8 januari beschikbaar komt. De regionale vaccinatielocaties kennen ruime

openingstijden en zijn alle dagen van de week te bezoeken. De verwachting is dat veel mensen hiervan buiten werktijd
gebruik maken, ook om te voorkomen dat continuiteit van de zorg in het gedrang komt. Het kabinet vindt het van belang
dat werkgevers dan wel opdrachtgevers hierin ondersteunend zijn gegeven hun verantwoordelijkheid voor goede zorg en

een veilige werkomgeving. Sommige werkgevers organiseren bijvoorbeeld collectief vervoer voor hun medewerkers.

Niettemin kan het nodig zijn dat medewerkers een vaccinatieafspraak maken op een tijdstip dat ze zijn ingeroosterd om
te werken. In dat geval kunnen werkgevers de kosten die gemoeid zijn met de inzet van ander zorgpersoneel vergoed
krijgen op basis van de meerkostenregelingen. Daartoe kunnen de bestaande meerkostenregelingen voor de Wet

Langdurige Zorg, de Wet maatschappelijke ondersteuning en de Jeugdwet worden benut. Verzekeraars hebben

toegezegd dat ze in principe voor de periode tot 1 april een tijdelijke meerkostenregeling voor de wijkverpleging
(Zorgverzekeringswet) maken waarbij de kosten voor extra inzet van personeel omwille van zorgcontinuiteit kunnen

worden vergoed. Ook de reiskosten, die al dan niet collectief gemaakt worden voor het vaccineren, vallen onder de

meerkostenregelingen.
Een betrokken opstelling van werknemers en werkgevers, het compenseren van de extra kosten als gevolg van

vervangend personeel en de reiskosten van en naar €én van de grote vaccinatielocaties bevorderen dat deze

vaccinatielocaties optimaal benut worden terwijl tegelijkertijd de zorg aan kwetsbare mensen kan doorgaan en we de

coronacrisis samen onder controle krijgen.

+ Tot slot hieronder een statement van de Nederlandse GGZ en de VNG, hier zal llEEEZIM een toelichting opgeven:

Statement:

Vandaag, 24 december, is overleg geweest tussen o.a. de Nederlandse ggz, de VNG, VWS, de Inspectie n.a.v. een uitvraag van

de Nederlandse ggz. De uitvraag van de Nederlandse ggz laat zien dat er een forse stijging van het aantal crisismeldingen bij
jeugdggz-instellingen is. Instellingen meldden in vergelijking met vorig jaar een stijging van 30-60%. Waarbij de grootste

problemen te zien zijn in de Randstad, West-Brabant en het oosten van het land. Opvallend was de toename bij kinderen en

jongeren met ernstige eetstoornissen en suicidaliteit. Deze toename van de vraag in combinatie met een toename van de

complexiteit van hulpvraag hangt samen met corona en het wegvallen van structuur en perspectief. Ook de Inspectie herkent

deze zorgelijke signalen.
Om jongeren de benodigde acute zorg te bieden moeten ggz-instellingen kunnen doen wat nodig is en de capaciteit en personele
inzet kunnen opschalen. Gemeenten hebben zorgplicht voor deze jongeren, budgetplafonds en administratieve vertragingen
mogen en zullen geen belemmering zijn om de bovenstaande groep de hulp te geven die nodig is. De corona-

meerkostenregeling biedt ruimte voor de benodigde opschaling met de inzet van meer opnamecapaciteit en personeel. Ggz-

instellingen kunnen contact opnemen met de grootste gemeente in hun regio (dat is accounthoudende regio) om de knelpunten
met onmiddellijke ingang weg te nemen, zodat professionals de ruimte krijgen de zorg te bieden die nodig is. Het gaat hierbij
bijvoorbeeld om knelpunten op zowel financieel als administratief gebied. Instellingen kunnen er vanuit gaan dat zorg die

geleverd moet worden, betaald wordt.

Begin januari gaan de Nederlandse ggz, de Vereniging Nederlandse gemeenten en VWS met elkaar in overleg over de financiéle

consequenties die volgen uit de inzet van de corona-gerelateerde meerkosten en in welke mate de in 2020 verstrekte vergoeding
passend is, of dat er meer nodig is.

Ook zal dan bekeken worden wat structureel nodig is om deze zorg te kunnen blijven leveren.

Volgende week woensdag vindt opnieuw overleg van bovengenoemde partijen plaats. Voor die tijd horen we graag uw signalen
als u niet goed in gesprek komt met uw accounthoudende regio, zodat benodigde vervolgacties besproken kunnen worden.

Dit bericht is opgesteld in afstemming tussen de Nederlandse ggz en de VNG.

|cio[CORREi.|Ministerie VWS | Directie Patiént en Zorgordening | Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | rijksoverheid.nl/vws
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